
 
 
 

Van: Maarten Everling  

Verzonden: woensdag 21 maart 2018 9:01 
Aan: STATENGRIFFIE 

Onderwerp: Aanmelding mondelinge vragen mbt luchtwassers die niet naar behoren werken 

 

Beste griffie,  
 
Graag meld ik de volgende mondelinge vragen aan voor de eerstvolgende statenvergadering: 
 
"Combiluchtwassers blijken slechter te werken dan opgegeven, zo meldt het Eindhovens Dagblad. Het 
rendement dat opgegeven wordt op papier wordt niet gehaald. Dit betekent dat de uitstoot van oa 
stikstof groter is dan daar rekening mee wordt gehouden. Dat de stankoverlast groter is dan rekening 
mee wordt gehouden. Dat milieu en leefbaarheid onder grotere druk staat dan op papier rekening mee 
wordt gehouden. Wij, SP hebben hier al vaker voor gewaarschuwd. Daarnaast is dit voor ons 
wederom een bevestiging dat technische oplossingen zeker niet heilig zijn." 
 
Graag stellen we de volgende vragen: 
1. Hoe komt het dat we zo lang hebben moeten wachten op dit rapport? 
2. Er zou een spoedoverleg gehouden worden. Heeft deze inmiddels plaatsgevonden en wat kan GS 
(alvast) over de inhoud zeggen? 
3. Wat zijn de gevolgen voor ons beleid met betrekking tot stikstofdepositie enerzijds en leefbaarheid 
in gebieden met hoge veedichtheid anderzijds? 
4. Deelt het college de mening van de SP dat technische oplossingen, zoals het plaatsen van 
luchtwassers, niet dé oplossing zijn voor het verminderen van de overlast en risico's voor de 
volksgezondheid? 
 
Met vriendelijke groeten, 
Maarten Everling 
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